
Prettige kerst en een gelukkig nieuwjaar!
Weeral een jaar voorbij. Je zou durven denken dat de tijd snel-
ler gaat als je ouder wordt. Hmmmmm… ja, we zijn allemaal 
ontvankelijk voor ‘illusies’ en ‘andere soorten informatie’ die we 
onszelf aanpraten of ons laten aanpraten. Iedereen weet dat de 
tijd niet sneller of trager gaat maar toch! Het hippe woord is nu 
‘fake news’, maar dit is iets van alle tijden.

Via onze snelle informatiemedia worden we voortdurend gebom-
bardeerd met informatie die vaak, als we er eens bij stilstaan, 
geen toegevoegde waarde geeft aan ons leven. Soms is het een 
leuk verhaal, een fi lmpje, een koopgemak. Soms misschien zelfs 
een korte vlucht uit de realiteit, een verslaving, een forum voor 
beledigende taal, even je gal spuwen, noem maar op. 

Jammer genoeg worden sommige ‘illusies’ gevoed door mensen, vaak uit eigenbelang of fi nancieel gewin, macht, heerschappij, …. 
Kritisch staan tegenover informatie is heden meer dan een must. Kritisch denken als basis voor democratische structuren is ook een 
must. Dit kunnen uiten op een constructieve wijze is een noodzaak. Zoniet moeten we aanvaarden dat democratie ook een illusie is. 
Niettegenstaande voorgaande wenst het bestuur van N-VA Heuvelland u allen een vrolijk kerstfeest en een voorspoedig, doch kritisch 
2023 toe. Alvast een voorsmaakje met dit huis-aan-huisblad. 

Stefaan Herbout
Voorzitter N-VA Heuvelland

Vlaamse Feestdag
Naar aanleiding van de Vlaamse Feestdag reden 
we met de N-VA de Ronde van Heuvelland. Met 
golfkarretjes en fietsen deden we de acht dorpen 
aan. En we bemerkten nog maar eens dat we in de 
mooiste en sympathiekste gemeente van Vlaan-
deren wonen! Fier op Vlaanderen en ook fier op 
Heuvelland!

Inwoners Heuvelland houden heli in de lucht
In ons vorig huis-aan-huisblad kon u lezen dat het gemeentebestuur dit jaar op-
nieuw geweigerd heeft financiële steun te verlenen voor de MUG-helikopter. Met de 
MUGheli-actie Heuvelland zijn we deze zomer dan maar voor de vierde keer gaan 
aankloppen bij de Heuvellandse bevolking met kraslotjes. En dat bracht de mooie 
som van 2.600 euro op, dus een stuk meer dan de 1.600 euro die we vroegen op de 
gemeenteraad. Hartelijke dank, beste inwoners en sponsors, om alzo de werking 
van de levensreddende heli te helpen ondersteunen!
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Opiniestuk

Heuvellanders, ontwaakt!!!
In 2012 kwam er een coalitie N-VA-Gemeentebelangen tot 
stand. Momenteel bestuurt Gemeentebelangen alleen. Onze 
voormalige schepen en OCMW-voorzitter Ward Dierickx 
kroop in zijn pen voor een blik op het politieke landschap in 
Heuvelland. 

Schiet niet op de pianist…….spelen we MONOPOLIE?
Na de verkiezingen in 2012 kwam Gemeentebelangen aanklop-
pen bij de ontluikende N-VA in Heuvelland, na 35 jaar op-
positie. “Samen met jullie willen we het bestaande één-partij-
MONOPOLIE doorbreken!” Als democratische partij hadden 
wij daar wel oren naar. Een breed en goed debat is immers 
noodzakelijk. Luisteren, woord en wederwoord nemen in het 
debat, en bereid zijn samen voor het hoger doel te werken. Het 
lijkt allemaal eenvoudig. 

Monopolie is dodelijk
Maar stel je een muziekstuk voor: een virtuoze pianist, die zelf 
het stuk geschreven heeft, de piano gemaakt heeft, zijn eigen 
stoel gebeiteld heeft, de technieken leidt, de uitnodigingen 
aflevert en bepaalt wie deelneemt, de inleiding en de catering 
verzorgt… Terwijl velen niet komen luisteren, niet de kans 
krijgen mee te werken, niet gehoord worden. Ze horen al-
leen ”dat het zo zal zijn”… Die werkwijze noemt men “mo-
nopolie”: één heeft alles te zeggen. Commercieel, filosofisch, 
economisch is zo’n monopolie dodelijk, maatschappelijk leidt 
monopolie tot onvrede.

Zou Gemeentebelangen niet eens beter een gewetensonderzoek 
doen? Herkennen ze eigenlijk zichzelf in een “monopolisti-

sche” rol, waar de “rest” wordt gedegradeerd tot een minder 
interessant publiek? Is een bezinning over democratie aan de 
orde, over politieke participatie, over monopolie…? 

Werp uw blinddoek af
“Schiet niet op de pianist…”, hij is slechts de uitvoerder van 
een systeem, van een arrangement. Klinkt als een mooie slo-
gan, maar ook een oproep aan de monopolisten van Gemeen-
tebelangen: werp uw blinddoek af, ontstop uw oren. Monopolie 
wordt hedendaags overal geweerd!

De N-VA staat voor democratie, luisteren naar de burger, gaan 
voor dialoog, aandacht voor de zwakken, aandacht voor com-
municatie met iedereen…

Heuvellanders ontwaakt!!! 

Lees de volledige tekst op heuvelland.n-va.be/nieuws/heuvellanders-ontwaak

Gemeenteraadsverkiezingen
Over twee jaar - in oktober 2024 - zijn er gemeenteraadsverkiezingen. 
Dit worden wellicht “andere” verkiezingen ten opzichte van vroeger, 
maar we willen u alvast inlichten over een paar belangrijke wijzi-
gingen die eraankomen. Let wel dat het (voor)ontwerp van decreet 
daarover nog moet goedgekeurd worden in het Vlaams Parlement. 

    Stemmen is niet meer verplicht
    Geen herverdeling meer van de lijststem. Lijststem zal enkel 

tellen als een stem voor de partij
    de kandidaat met de meeste voorkeurstemmen in de 

grootste fractie van de coalitie wordt burgemeester

Voelt u zich geroepen om iets te betekenen voor het beleid in Heuvel-
land, en wilt u mee uw schouders steken onder ons programma voor 
2024, neem gerust contact op met een van onze bestuursleden.

heuvelland@n-va.be
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N-VA Heuvelland luistert naar u
Veiligheid en welzijn zijn voor N-VA Heuvelland een  
belangrijk thema. Vandaar dat we ten allen tijde willen 
luisteren naar de noden en verzuchtingen van de mensen.

Buurtbewoners wiens huis zich nog net in de bebouwde kom 
van Loker richting Dranouter bevindt, klagen al een hele tijd 
bij het gemeentebestuur over de onveilige verkeerssituatie vóór 
hun deur. Tot nog toe zonder concrete oplossing.

Niet omvergereden worden
Er mag daar maar 50 kilometer per uur gereden worden, maar 
slechts weinig voertuigen houden zich aan die regel. Begin 
2019 werd onder impuls van N-VA Heuvelland het 50km-bord 
al verplaatst meer richting Dranouter. 
De grootste vraag vanwege de buurtbewoners betreft echter 
een voetpad voor hun deur. Bewoners en passanten dienen 
zich nu op het wegdek te wagen, in de hoop niet omvergereden 
te worden. En hun (klein)kinderen te voet naar het dorp sturen 
zien ze uiteraard ook niet zitten.

Bij het gemeentebestuur vangen ze bot. Gezien het een ver-
kaveling betreft, zouden de betrokkenen zelf moeten instaan 
voor de bekostiging van een voetpad. Ook geeft het gemeen-
tebestuur aan dat wandelen en fietsen best kan gebeuren via 
de achtergelegen Galooiestraat. Maar in deze straat wordt er 
ook soms vlug en roekeloos gereden door onverantwoordelijke 
weggebruikers.

Verkeer afremmen
N-VA-raadslid Ivo Fonteyne: “We begrijpen het argument 
dat er bij nieuwe verkavelingen duidelijke richtlijnen zijn qua 
voetpad. Maar dat is het punt niet! We willen samen met de 
bewoners dat er een oplossing komt voor dit probleem. En een 
begin van oplossing zou al kunnen zijn maatregelen te treffen 

om het verkeer af te remmen, zowel in de Dikkebusstraat als 
in de Galooiestraat. Bijvoorbeeld grotere borden ‘Zone 50’ en/
of een flitspaal in de Dikkebusstraat. En de Galooiestraat met 
een knip verkeersveiliger maken. Er is geen reden om daar 
doorgaand verkeer te laten passeren.” 

Dit item brachten we in de pers en op de gemeenteraad. Omdat 
we de verzuchtingen van deze en andere inwoners van Heuvel-
land steeds ter harte nemen en mee willen helpen zoeken naar 
oplossingen, kregen we het verwijt van de burgemeester dat we 
aan “vriendjespolitiek en oude politieke cultuur doen”. 

Dit zal ons allemaal niet afschrikken om te blijven opkomen 
voor de noden en verzuchtingen van onze inwoners. 

BESTUUR N-VA HEUVELLAND
• Voorzitter Stefaan Herbout - stefaan.herbout@n-va.be
• Ondervoorzitter Miguel Thevelein - miguel.thevelein@n-va.be
• Penningmeester Erika Rouseu - erika.rouseu@n-va.be
• Secretaris Ann Van Steertegem - ann.vansteertegem@n-va.be
• Bestuurslid Jeroen Fiey - jeroen.fiey@n-va.be
• Gecoöpteerd bestuurslid Ward Dierickx - ward.dierickx@gmail.com
• Gemeenteraadslid Caroline Ryde - caroline.ryde@n-va.be
• Gemeenteraadslid Ivo Fonteyne - ivo.fonteyne@n-va.be
• Gecoöpteerd bestuurslid Kristof Vandenbussche - kristof.vandenbussche@gmail.com

www.n-va.be/heuvelland
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FEDERALE BEGROTING
VAN REGERING-DE CROO IS 
ALLERSLECHTSTE VAN EUROPA

Premier De Croo belazert ons met foute cijfers. Daarvoor moest
zelfs zijn eigen staatssecretaris wijken. De feiten zijn nochtans 
helder: België heeft de allerslechtste begrotingscijfers van de 
hele eurozone. Alle broodnodige hervormingen rond de 
arbeidsmarkt en pensioenen blijven uit.” 

“

Sander Loones
N-VA-Kamerlid

Matthias Diependaele
Vlaams minister van Begroting
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Verwacht begrotingssaldo in 2024

VLAANDEREN WÉL OP WEG NAAR
BEGROTINGSEVENWICHT IN 2027

In de Vlaamse begroting geen ‘materiële fouten’ zoals in de federale! 
De Vlaamse Regering zet koers naar een begrotingsevenwicht in 2027. 
We zijn verantwoordelijke politici. Daarom weigeren we de miserie van 
vandaag door te schuiven naar de generaties van morgen. We hebben
de moed om moeilijke problemen nu op te lossen.”

2022 2023 2024 2025 2026 2027

Saldo na correcties begrotingsdoelstelling
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Evolutie Vlaamse begroting


